



SPACEDeck

The epitome of the 'Open' boat, the Flyer 6 SPACEDeck offers an entirely open deck, while offering new options for this size of boat. The optimal and predominant driving position, the layout of the forward seat, ideal for moving about and storing things, the wider side passages and even easier access to the sea make this a boat you enjoy naturally.

Bateau "open" par excellence, Le Flyer 6 SPACEDeck offre un pont totalement ouvert tout en disposant d'options inédites sur cette taille de bateau. La position de pilotage optimale et dominante, l'agencement des banquettes avant idéale pour se déplacer et ranger, les passages latéraux élargis ou encore l'accès à la mer en font un bateau que l'on vit aussi naturellement que l'on respire.

SPORTDeck

More open ergonomics and intelligently distributed spaces can be found in the Sport version of the Flyer 6, which can be enhanced with a wakeboard tower. Inspired by American bow riders, the design delivers a perfect balance between performance and habitability. Each detail has been thought out to offer passengers the greatest comfort and protection. The low position of the driving seat enhances the sensation of speed making every trip a delight. The boat's balance stays constant no matter what the speed, position of the passengers, or sailing conditions.

Ergonomie plus ouverte et espaces intelligemment répartis sont au rendez-vous de la version sportive du Flyer 6 que l'on pourra réhausser d'une tour de wakeboard. Inspiré des bow-riders américains, le design sert un équilibre parfait entre performance et habitabilité. Chaque détail est pensé pour offrir le maximum de confort et de protection aux passagers. L'assise plus basse du siège pilote accentue la sensation de vitesse pour des navigations pur plaisir. L'équilibre du bateau reste le même quelles que soient la vitesse, la répartition des passagers et les conditions de navigation.

SUNDeck

Stylish down to the last detail, the SUNDeck version of the Flyer 6 is dedicated to comfort and lounging in the sun. The airy design of the huge deck sunbath optimizes the forward area, below which is a huge sleeping space - the day boat caters for night and day! The superb finish as well as the bow piece, wings or pulpit will appeal to people keen on stylish details.

Chic dans les moindres détails, la version SUNDeck du Flyer 6 est dédiée au confort et au farniente. L'immense bain de soleil de pont maximise la surface avant dans un design aérien abritant un vaste espace de couchage intérieur : et le day-boat se fait night&day ! La finition soignée autant que sa belle pièce d'étrave, ses ailerons ou son balcon séduiront les amateurs de détails raffinés.